
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE AFD. 1 

D. 28. februar 2024 

 

Deltager: Ruben, Kirsten, Joan, Eva og Anne Kathrine 

Og de 2 suppleanter 

 

Velkomst. 

 

1. Godkendelse af sidste referat. 

2. Nyt fra formanden. 

3. Bordet rundt. 

4. Beboeraktiviteter 2024. 

5. Evt. og næste møde. 

 

 

1. Sidste referat var budgetmødet. 

 

2. Nyt fra formanden. 

Velkommen til Joan, som er valgt ind i bestyrelsen. Og velkommen til de to 

suppleanter. Ser frem til samarbejdet med jer. 

HUSK repræsentantskabsmødet den 7. marts. 

Fra beboermødet er der forslaget med udendørstrapperne, hvor vi skal have 

noget klar til næste beboermøde. 

Jeg laver årshjul med møder resten af året. 

Store udfordringer med grundvandet, der siver ind alle steder i vores kældre, 

der er hentet vikarer ind til at støvsuge vandet op. 

En enkelt rettelse i vores forretningsorden, og forretningsorden er godkendt. 

 

3. Bordet rundt. 

Stadig problemer med oprydning i vaskerier. 

Ser frem til op maling af striber på parkeringspladserne. 

Fungeret fint med salt bekæmpelse hele vinteren. 



Ingen problemer observeret med overfyldte molokker. 

Forslag om nye opslag til vaskerier med billede materiale, og få fjernet alle de 

gamle opslag. 

Ønskes alge fjernelse ved Rødkilde 4/ hjørnet ud mod Rødkildevej, området er 

meget glat, taget med på markvandring. 

Der er blevet lovet, at der kommer nyt asfalt på Østerbrogade, så vejen ikke 

er så ujævn, og dette vil forhåbentlig også hjælpe på støjen.  

 

 

4. Beboeraktivitet. 

Spisning på Remoladen, en rigtig fin aften med 19 deltager, dejligt at se, at der 

kommer nye med, denne gang var der 4 nye, som aldrig før har deltaget. 

HUSK beboeraktivitet er for alle i afd. 1, der ønsker et par hyggelige timer 

sammen med andre beboer.  

 

AKP finder et nyt tilbud til en beboeraktivitet. Og hænger opslag op. 

 

Næste møde bliver 24. april kl. 19.00 hos Ruben. 

 

Referat skrevet af 

Anne Kathrine 22.03.2024 

 

 

 

 

 

 


